

Legislative
Assembly
of Ontario



Assemblée
législative
de l'Ontario

43RD PARLIAMENT, 1ST SESSION

43^E LÉGISLATURE, 1^{RE} SESSION

VOTES AND PROCEEDINGS

PROCÈS-VERBAUX

No. 4

N° 4

Thursday
August 11, 2022

Jeudi
11 août 2022

Ted Arnott
Speaker

Ted Arnott
le président

9:00 A.M.

Prayers

ORDERS OF THE DAY

Second Reading of **Bill 2**, An Act to implement Budget measures and to enact and amend various statutes.

Debate arose and after some time, debate adjourned at 10:13 a.m.

9 H

Prières

ORDRES DU JOUR

Deuxième lecture du **projet de loi 2**, Loi visant à mettre en oeuvre les mesures budgétaires et à édicter et à modifier diverses lois.

Il s'élève un débat et après quelque temps, à 10 h 13, le débat était ajourné.

10:15 A.M.

The Speaker addressed the House,

That pursuant to Standing Order 9(g), the Clerk received written notice from the Government House Leader indicating that a temporary change in the weekly meeting schedule of the House is required, and therefore, the Afternoon Routine on Wednesday, August 17, 2022 shall commence at 1:00 p.m. (Sessional Paper No. 8).

10 H 15

Le Président a informé l'Assemblée,

Que, conformément à l'article 9 g) du Règlement, le greffier a reçu un avis écrit du leader parlementaire du gouvernement indiquant qu'une modification temporaire doit être apportée à l'horaire hebdomadaire des séances de l'Assemblée et, par conséquent, les affaires de l'après-midi du mercredi 17 août 2022 commenceront à 13 h. (Document parlementaire no 8).

The House recessed at 11:40 a.m.

À 11 h 40, l'Assemblée a suspendu la séance.

1:00 P.M.**MOTIONS**

On motion by Andrea Khanjin,

Ordered,

That when the House adjourns today, it stand adjourned until 9:00 a.m. on Wednesday, August 17, 2022.

13 H**MOTIONS**

Sur la motion de Andrea Khanjin,

PETITIONS

PÉTITIONS

No./N°	Petition title/Titre de la pétition	Presented by/Présentée par
P-2	Social assistance rates	Joel Harden
P-3	Gogama Nursing Station	France Gélinas
P-4	Government infrastructure projects	Deepak Anand
P-5	Gas prices	France Gélinas
P-6	Multiple sclerosis specialized clinic	France Gélinas

ORDERS OF THE DAY

ORDRES DU JOUR

Second Reading of **Bill 3**, An Act to amend various statutes with respect to special powers and duties of heads of council.

Deuxième lecture de **Projet de loi 3**, Loi modifiant diverses lois en ce qui concerne les pouvoirs et fonctions spéciaux des présidents du conseil.

Debate arose and after some time, the debate adjourned at 6:00 p.m.

Il s'élève un débat et après quelque temps, le débat était ajourné à 18 h.